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Město Sázava
Zápis

2. řádné zasedání zastupitelstva města, konané dne
22. 12. 2010 v 17:05 hod.

Společenský dům

Přítomni: dle prezenční listiny
Dále přítomni: Ing. Jiří Huml, Ing. Luděk Škvor, Pavlína Drahotová, Ing. Jiří Maisnar
Hosté:
Omluvení: Ing. Petr Just
Ověřovatelé: Milan Štědra, Miroslav Trojan
Zapsal: Jiřina Šubrtová, Petr Šibrava

Schválený program:

1 (1) Zahájení a organizační záležitosti
2 (2) Kontrola úkolů z minulého jednání
3 (3) Změna rozpočtu, rozpočtové opatření RO 5/2010
4 (4) Rozpočet města na rok 2011
5 (5) Rozpočtový výhled na roky 2012 - 2014
6 (6) Obecně závazná vyhláška města Sázavy č. 3/2010, o změně obecně závazné vyhlášky č.

3/2003, ze dne 1. 12. 2003, o místních poplatcích
7 (7) Obecně závazná vyhláška 4/2010, o změně obecně závazné vyhlášky č. 6/2001 ze dne

12.12.2001, o místním poplatku za provoz systému nakládání s komunálním odpadem
8 (8) Určení zmocněnce na valné hromady VHS - Vrchlice Maleč
9 (9) Koupě pozemku pod komunikací na Křemelce
10 (10) Určení oddávajících
11 (11) Stanovení určeného zastupitele pro zpracování územního plánu
12 (12) Žádosti o dotace v roce 2011
13 (13) Podněty a diskuse zastupitelů a občanů

K jednotlivým bodům programu:

1. Zahájení a organizační záležitosti
Předkladatel: Petr Šibrava
Starosta přivítal všechny přítomné zastupitele a zahájil jednání v 17,05 hod. Konstatoval, že
jednání bylo řádně svoláno a vyhlášeno, zápis z minulého jednání byl ověřen a nebyly k němu
vzneseny námitky. Dále starosta konstatoval, že v sále je přítomna nadpoloviční většina členů
zastupitelstva města, řádně omluven je Ing. Petr Just a jednání je usnášeníschopné. Dále starosta
vyzval přítomné zastupitele k případnému doplnění programu. Připomínky k programu nebyly
vzneseny, program byl následně schválen. Do návrhové komise byli navrženi a následně schváleni
zastupitelé Petr Šibrava a Vladimír Rus. Jako ověřovatelé zápisu z dnešního jednání byli určeni
Milan Štědra a Miroslav Trojan.

16/0/0
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Usnesení č. 12/10
s c h v a l u j e

navržený program jednání

2. Kontrola úkolů z minulého jednání
Předkladatel: Petr Šibrava
Starosta připomněl úkol z minulého jednání zastupitelstva města, uložený usnesením č. 8/10
IV. - zastupitelstvo města ukládá předsedovi kontrolního výboru předložit návrh na volbu členů
kontrolního výboru. Zastupitel Augusta přednesl tento návrh: Mgr. Dana Brožková, Josef Fiala,
Vladimír Rus, Jaroslav Daneš. Starosta navrhl, aby vzhledem k tomu, že návrh nebyl projednán
a odsouhlasen v rámci všech uskupení, tak jako návrh na sestavení finančního výboru, bylo
hlasováno jednotlivě pro navržené kandidáty. Jiný způsob hlasování nebyl navržen. Starosta
následně zahájil hlasování v abecedním pořadí navržených kandidátů. Mgr. Dana Brožková
(15/0/1) byla zvolena členem kontrolního výboru, Jaroslav Daneš (15/0/1) byl zvolen členem
kontrolního výboru, Josef Fiala (7/7/2) nebyl zvolen členem kontrolního výboru, Vladimír Rus
(16/0/0) byl zvolen členem kontrolního výboru. Starosta navrhl, aby pátým členem kontrolního
výboru byl zvolen Josef Procházka, bylo hlasováno (10/4/2). Josef Procházka byl zvolen členem
kontrolního výboru.

viz zápis
Usnesení č. 13/10

v o l í
členy kontrolního výboru: Mgr. Dana Brožková, Jaroslav Daneš, Vladimír Rus,
Josef Procházka

3. Změna rozpočtu, rozpočtové opatření RO 5/2010
Předkladatel: Petr Šibrava
Starosta podrobně informoval účastníky jednání o návrhu rozpočtového opatření RO5/2010, které
je předkládáno zastupitelstvu města v souladu s § 16 Zák. č. 250/2000 Sb. Rozpočtové opatření
reaguje na aktuální potřeby chodu města, zahrnuje změny výdajů a zdroje jejich krytí. Rozpočtové
saldo ve výsledku RO5/2010 se zlepšuje a stav prostředků na bankovních účtech se zvyšuje o 1
388 tis. Kč. Jedná se o prostředky na investiční akce, jejichž realizace bude přesunuta do roku
2011. Ing. Zajíc vyjádřil za finanční výbor souhlas s návrhem rozpočtového opaření a doporučil
jej zastupitelstvu města ke schválení. RO5/2010 bylo následně zastupitelstvem města schváleno.

15/0/0
Usnesení č. 14/10

s c h v a l u j e
rozpočtové opatření č. 5/2010

4. Rozpočet města na rok 2011
Předkladatel: Petr Šibrava
Starosta informoval o struktuře návrhu rozpočtu města na rok 2011. Návrh rozpočtu byl projednán
na jednání rady města rozšířeném o zastupitele a v rámci finančního výboru. Ing. Zajíc přednesl
stanovisko finančního výboru, který předloženou verzi návrhu rozpočtu doporučuje ke schválení
za podmínky plnění úkolů uložených radě města a MÚ v usnesení z jednání RM ze dne 8.12.2010
pod č. 24/10. V diskusi k návrhu rozpočtu vyjádřil zastupitel Fiala překvapení nad dotováním státní
správy (pro rok 2011 avizováno snížení státního příspěvku o 17,6 %). Navrhl, aby část nákladů
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byla převedena na tělovýchovu a volnočasové aktivity mládeže. Dále zastupitel Fiala navrhl,
aby kontrolní výbor prověřil skutečnost, že město je investorem protipovodňových opatření v
průmyslové zóně. Ing. Zajíc připomněl, že v souvislosti s touto otázkou byl uložen úkol na jednání
rady města dne 8.12. usnesením č. 24/10. Dále zastupitel Fiala navrhl, aby prostředky alokované
pro rok 2011 za proplacení faktur za provedené a předané dílo protipovodňová opatření prům.
zóna, byly převedeny do § 6409. O tomto návrhu bylo hlasováno. (1/11/4). Návrh nebyl přijat. V
diskusi se dále vyjádřil pan Kotzot, který konstatoval, že dle jeho názoru je rozpočet neprůhledný.
K příspěvku se vyjádřil Ing. Škvor a informoval znovu podrobně o průběhu sestavování návrhu a
celkové struktuře rozpočtu. Připomínky pana Kotzota vzali účastníci jednání na vědomí.

15/0/1
Usnesení č. 15/10

I. n e s c h v a l u j e
převod prostředků z par. 3744 ve výši 611 tis. Kč do par. 6409 rozpočtu města pro
rok 2011

Termín: 1/11/4

II. s c h v a l u j e
rozpočet města na rok 2011, uvedený v příloze

III. b e r e n a v ě d o m í
připomínky pana Jiřího Kotzota k návrhu rozpočtu města na rok 2011

5. Rozpočtový výhled na roky 2012 - 2014
Předkladatel: Petr Šibrava
Ing. Škvor podrobně komentoval návrh rozpočtového výhledu města Sázavy na roky 2012 - 2014,
který je zastupitelstvu města předkládán v souladu s ustanovením § 2a 3 Zák. č. 250/2000 Sb. Ing.
Zajíc vyjádřil za finanční výbor souhlas s návrhem a doporučil jeho schválení. Ing. Krajc vyslovil
přání, aby v tomto materiálu byly příště více zohledněny rozvojové a investiční záměry města pro
dané období. Následně zastupitelstvo města návrh rozpočtového výhledu schválilo.

16/0/1
Usnesení č. 16/10

s c h v a l u j e
rozpočtový výhled na roky 2012 - 2014, uvedený v příloze

6. Obecně závazná vyhláška města Sázavy č. 3/2010, o změně obecně závazné vyhlášky č.
3/2003, ze dne 1. 12. 2003, o místních poplatcích
Předkladatel: Petr Šibrava
Ing. Škvor podrobně okomentoval návrh vyhlášky. Ta byla po diskusi schválena.

16/0/0
Usnesení č. 17/10

s c h v a l u j e
obecně závaznou vyhlášku č. 3/2010, o změně obecně závazné vyhlášky č. 3/2003
ze dne 1.12.2003, o místních poplatcích ve znění dle přílohy

7. Obecně závazná vyhláška 4/2010, o změně obecně závazné vyhlášky č. 6/2001 ze dne
12.12.2001, o místním poplatku za provoz systému nakládání s komunálním odpadem
Předkladatel: Petr Šibrava
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Ing. Škvor podrobně okomentoval návrh vyhlášky. Ta byla po diskusi schválena.
16/0/0

Usnesení č. 18/10
s c h v a l u j e

obecně závaznou vyhlášku č. 4/2010 o změně obecně závazné vyhlášky č. 6/2001,
ze dne 12.12.2001, o místním poplatku za provoz systému shromažďování, sběru,
přepravy, třídění, využívání a odstraňování komunálních odpadů - ve znění,
uvedeném v příloze

8. Určení zmocněnce na valné hromady VHS - Vrchlice Maleč
Předkladatel: Petr Šibrava
Starosta seznámil účastníky jednání s konáním mimořádné valné hromady VHS Vrchlice Maleč,
svolané na 3.1.2011. Současně navrhl, aby jako zmocněnec pro konání mimořádné i řádné valné
hromady společnosti v roce 2011 byla určena Bohumila Boušková. Zastupitelstvo návrh schválilo.

16/0/0
Usnesení č. 19/10

s c h v a l u j e
jako zmocněnce města na valných hromadách VHS Vrchlice - Maleč, konaných v
roce 2011 paní Bohumilu Bouškovou

9. Koupě pozemku pod komunikací na Křemelce
Předkladatel: Petr Šibrava
Starosta informoval účastníky jednání, že v ulici Korbelářova (Na Křemelce) bylo zjištěno, že pod
plánovanou komunikací je dle KEN pozemek ve vlastnictví pana MUDr. F  (Brno) a paní
S  (Mladá Boleslav). Jde o pozemek parc.č. 1488/63, k.ú. Sázava, orná půda, o výměře 89 m2.
ORMSM vstoupil do jednání s vlastníky ohledně koupě pozemku. Vlastníci souhlasí s prodejem
a byla dohodnuta předběžná kupní cena 30 Kč/m2 tj. 2 670,- Kč za celý pozemek s tím, že
náklady spojené s převodem nemovitosti hradí kupující. Rada města doporučila zastupitelstvu
města schválit koupi pozemku. Zastupitelstvo města po krátké diskusi záměr schválilo.

16/0/0
Usnesení č. 20/10

s c h v a l u j e
koupi pozemku p.č. 1488/63 v k.ú. Sázava za cenu 30,- Kč/m2, s tím, že náklady,
spojené s převodem hradí kupující

10. Určení oddávajících
Předkladatel: Petr Šibrava
Starosta seznámil účastníky jednání s návrhem na oddávající pro období 2011 - 2014. Se všemi
navrženými byla jejich nominace konzultována a odsouhlasena. Místostarosta navrhl, aby se
návrhy na oddávající schvalovaly jednotlivě, stejně, jako při volbě kontrolního výboru. Pan
Josef Fiala oznámil, že svůj předběžný příslib k oddávání bere zpět a žádá, aby byl ze seznamu
oddávajících vyškrtnut. Následně vzal místostarosta svůj návrh na jednotlivou volbu oddávajících
zpět. Zastupitelstvo schválilo oddávající pro období 2011 - 2014 (viz usnesení)

16/0/0
Usnesení č. 21/10

I. b e r e n a v ě d o m í ,
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nesouhlas zastupitele pana Josefa Fialy s funkcí oddávajícího pro období 2011 - 2014
II. s c h v a l u j e

a) oddávající pro období 2011 - 2014: Petr Šibrava, Ing. Bohuslav Vtípil, Bohumila
Boušková, Ing. Jiří Zajíc, Mgr. Zdeňka Kotzotová, MUDr. Jindřiška Šedová

b) místem k uzavření manželství obřadní místnost na adrese Sázava, část Černé Budy,
čp. 1

c) časový rozvrh k uzavírání manželství: sobota - od 9.00 h až 12.30 h

11. Stanovení určeného zastupitele pro zpracování územního plánu
Předkladatel: Jiří Huml
Starosta připomněl účastníkům jednání povinnost určit zastupitele pro zpracování územního plánu
pro nové funkční období zastupitelstva města v letech 2011 - 2014. Stejně jako v minulém období
byl navržen Ing. Petr Just, který s návrhem souhlasí. Zastupitelstvo města schválilo Ing. Petra Justa
jako zastupitele pro zpracování územního plánu.

15/0/1
Usnesení č. 22/10

s c h v a l u j e
Ing. Petra Justa určeným zastupitelem pro zpracování územního plánu.

12. Žádosti o dotace v roce 2011
Předkladatel: Petr Šibrava
Starosta podrobně informoval účastníky jednání o připravovaných dotačních akcích v roce 2011.
Zastupitelstvu města byl předložen seznam akcí (viz usnesení k tomuto bodu), které zastupitelstvo
následně schválilo. Pan Radek Tupý připomněl, že by se mělo město více zaměřit na vznik
bezbariérových přístupů do veřejných budov a přechodů na městských komunikacích. Dále byla
diskutována oprava ulice Větrná, kde je v současné době problém s nevyjasněnými majetkovými
vztahy.

16/0/0
Usnesení č. 23/10

I. s c h v a l u j e
a) podání žádosti o dotaci z fondu kultury a obnovy památek Středočeského kraje na

akci Voskovcova Sázava 2011
b) podání žádosti o dotaci z fondu cestovního ruchu a podpory podnikání

Středočeského kraje na akci Almanach Sázavsko 2011
c) podání žádosti o dotaci z fondu rozvoje měst a obcí Středočeského kraje na akci

rekonstrukce a dostavba areálu U Martina v Sázavě
d) podání žádosti o dotaci z fondu podpory dobrovolných hasičů a IZS Středočeského

kraje na vybavení JPO Sázava
e) podání žádosti o dotaci z fondu hejtmana Středočeského kraje na kulturní akce,

pořádané městem Sázava v roce 2011
f) podání žádosti o dotaci z fondu sportu, volného času a primární prevence

Středočeského kraje na zakoupení vyžínací techniky pro městská sportoviště
g) podání žádosti o dotaci z ROP Středočeského kraje na vybudování dopravní

infrastruktury v ulicích Večerní, Ke Kopaninám a Jitřní v Sázavě
h) podání žádosti o dotaci z ROP Středočeského kraje na vybudování nové městské

radnice v domě služeb
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i) podání žádosti o dotaci z fondu LEADER na vybudování sportoviště v Černých
Budech

j) přípravu podání žádosti o dotaci na výstavbu umělého povrchu atletického stadionu
v Sázavě pro rok 2012 z fondu Ministerstva školství a tělovýchovy

k) záměr výstavby podporovaných bytů na Kácku č.p. 87, půdní vestavba
l) podání žádosti o dotaci k Ministerstvu pro místní rozvoj na rekonstrukci domu č.p.

87 Na Kácku pro vznik nových podporovaných bytů
m) podání žádosti o dotaci na zateplení obvodového pláště budovy 1. stupně základní

školy v Sázavě z fondu Ministerstva životního prostředí - prioritní osa - úspory
energie

n) finanční spoluúčast na financování výše uvedených projektů

13. Podněty a diskuse zastupitelů a občanů
Předkladatel: Jiří Huml
- Starosta informoval o žádosti ředitelky ZŠ o mimořádný příspěvek zřizovatele na zakoupení židlí
do počítačových učeben. Na základě výběrového řízení byl schválen příspěvek ve výši 75 000,- Kč.
- Starosta informoval o žádost o.p.s. Magdaléna o příspěvek na činnost v roce 2011 v rámci
protidrogové prevence na okrese Benešov. Byl schválen příspěvek ve výši 13 000,- Kč, stejně jako
v roce 2010.
- Místostarosta informoval o jednání s Povodím Vltavy o protipovodňových opatřeních pro
ochranu města.
- Zastupitel Procházka požádal, aby se technické služby města více zaměřily na konci roku na úklid
náměstí a příjezdové cesty ke hřbitovu. Dále upozornil na chybné údaje na hodinách a teploměru
na náměstí Voskovce a Wericha.
- Starosta informoval, že v rámci úsporných opatření byla cena novoročního ohňostroje, hrazená
městem snížena na polovinu za přispění sponzora.
- Pan K  se vyjádřil k úrovni dokumentů zveřejňovaných na internetových stránkách města.
- Starosta na závěr poděkoval všem přítomným, popřál příjemné svátky a vše nejlepší do nového
roku.

15/0/1
Usnesení č. 24/10

I. b e r e n a v ě d o m í
a) závěry z diskuse
b) podněty a připomínky pana J  K  k dokumentům, publikovaných na www

stránkách města
II. s c h v a l u j e

a) mimořádný příspěvek zřizovatele ve výši 75 000,- Kč pro Základní školu a
mateřskou školu Sázava

b) finanční dar na činnost pro o.p.s. Magdalena - kontaktní centrum Benešov ve výši
13 000,- Kč pro rok 2011.

Starosta vyzval návrhovou komisi, aby přednesla návrh usnesení z jednání zastupitelstva města. Návrh
usnesení byl schválen (15/0/1).
Veřejné zasedání zastupitelstva města starosta ukončil v 19.05 hod.
Příští veřejné zasedání zastupitelstva města se bude konat 19.1.2011 od 17.00 hod. v sále
Společenského domu.
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Petr Šibrava
starosta

Ing. Bohuslav Vtípil
místostarosta

Milan Štědra
ověřovatel

Miroslav Trojan
ověřovatel




